
V Str6flach pod Tatr:ami
18.06.20r4

Z porady poslancov OZ
uskutoinenej dila
17.06.20t4

Pritomni: /p@Est,nyl Podet:

8
poslanci OZ

r ostatni n

, nostla o

. Nepritomni lmenovilel:

ospravedlneni Polho5 Stanislav

neospravedlneni:

Rokovanie otvoril JdnBadio, starosta obce a viedol J6n BadZo. starosta obce.
ktorf prehl6sil OZ za sp6sobil6 a uznd5aniaschopn6 a predloZil ndvrhprogramu rokwania:

Program:

1. Qtvorenie zasadnutia
2. a fipisnice
3. rozpodtu
4.a
5. Sportovf dei v osade
6. R6zne



-2-

Priebeh rokovania:

K-1' bodu programu:. Starosta obce predloZil prograrn rokovania, s ktorym poslanci oZ
j ednomyselne srihlasili"

K 2' bodu programu: Za overoval;el'ov z6pisnice boli :navrhnuti a jednomysel'ne schv6leni
Anton Oradko a Jrilius Badlo.

K 3" bodu programu:
nd up.ravif rozpodet na vysitavbu zrikladovych

Ska potrebnych financii je .25 000,00€ s DpH.
sy budii uhraden6 zbeLndho St6tneho rozpodtu

K 4. bodu programu:
ol poslan< i v osade na ilrrirsku na deri
akcie v s Jradko, J6n orariko, Jirlius

lav Oradk .Oradko, Kamil Bado.

K 5. bodu programu:
Starosta obce obozn6mil poslancov s nutnost'ou posilnit' elektricku trafostanicu v r6mskej
osade pri novej 23. tJpozornil posl,rncov, te ak bude uko'den6 vjzstavba rr. J4,yZ3.;";;ri

?iil,,'.*"il: ff5fi ff:,'X:'l;.).' :n J; ffi;,"nl;:
v r6mskej osade. 

r; schv6lili sumu 12 000,00€ na rczlirenie trafostanice

K 6. bodu programu:
- Milan Badho navrhol starostovi ob,ce riesente ki:nalizilcje v r6mskej osade. Starosta zobral
tento n6vrh na vedomie a v najblizsej dobe sa nfm budo zaoberat'.

- Poslanec Milan BadLo predloZil n6t,rh, aby starosta obce rie5il moZnost', aby saka:,Ldy obdan
mohol pripojit' sa na elektriclai siet, v osade.

- Poslanec Milan Badlo navrhol, aby sa zruSilo uznesenie d.712011, pism,IS :r riadneho
zasadnutia obecn6ho zastupitel'stva z:,o df,a 31.05,2011, kde sa prepl6cajir^cestovn6 n1hrady
nad 30 km len vo forme cestovn6ho listka. Navrhol, atry starosta obce dost6val mesadn;i
pau561 nabenzin. Poslanci Milan Badto, Jirlius BadLo, Alkrn Ora,iko, J6n Oradko, Ladislav
Oradko jednomysellne schv6lili pauii6l 200,00€ rnesadne od 01 "07.2014. Zdrzali sa Gejza
Bado a Igor Oradko, Kamil Bado.

- Starosta obce navrhol zruSit' organrzovanie kultirnych akcii v kultrirnom dome od
01.07.20t4. Poslanci oZ jednomysel'r:re tento n6vrh schv6lili.

- Pcrslanci OZ jednomvsellne schv6lili opravn6 prilcev okoli cintorina v sume 1500.00€.



- Poslanci oZ jednomvsel'ne sohv6lil.i opraw plotu pri obecnom rirade v sume 1000,00€

- Poslanci oZ jednomyseLne schv6liti opraw plota pri Stredisku osobnej hygieny v r6mskej
osade v sume 1500,00€

- Poslanci oZ jednomysel'ne schv6lil:i opraw cestrrej komunik6cie z r6mskej osady do dediny
v sume 700,00€.

Overovatelia: Anton Oradko
/l ,, ./

// lzr- -n--'--
Jrilius Badko /, =

Zapisal: /'Z---tt?
JdnBadLo ( - ,,'
18.06.20t4 -1


